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 PROTOKÓŁ NR XLI/22 

Sesji Rady Gminy Gródek z dnia 29 listopada 2022 r. 

Obradom Sesji, które rozpoczęły się o godzinie 1000 w sali Gminnego Centrum Kultury 

w Gródku, przewodniczył Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady Gminy Gródek. 

Protokołowała Agnieszka Lisowska – inspektor w Referacie Organizacyjnym w Urzędzie Gminy 

Gródek. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych, 

w obradach uczestniczy 14 radnych, co zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

Radni obecni na obradach XLI Sesji Rady Gminy podczas stwierdzania quorum: 

1. Radny Marek Antonowicz, 

2. Radny Grzegorz Borkowski, 

3. Radny Janusz Michał Cimochowicz, 

4. Radna Alina Gościk, 

5. Radny Wieczysław Gościk, 

6. Radny Jerzy Gryc, 

7. Radna Iwona Kalinowska, 

8. Radna Grażyna Kubiak, 

9. Radna Anna Kulesza 

10. Radny Mirosław Nos, 

11. Radna Dorota Popławska, 

12. Radna Małgorzata Popławska, 

13. Radna Monika Ratyńska, 

14. Radny Wysocki Andrzej. 

Nieobecna podczas stwierdzania quorum: Radna Anna Petelska 

(Listy obecności radnych, zaproszonych gości oraz sołtysów stanowią kolejno załącznik Nr 2,3 i 4 do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż na stole protokolanta wyłożony jest protokół obrad 

XL Sesji Rady Gminy. W trakcie dzisiejszej Sesji radni mogą wnosić poprawki lub uzupełnienia do 

protokołu, po czym zostanie on przyjęty i podpisany. 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady poinformował, iż porządek obrad został przesłany radnym wraz 

z materiałami na dzisiejsze obrady.  

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2022-2037. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2022 r. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od 

środków transportowych. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Gródek. 
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowego sposobu  

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Gródek. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 

Gródek na lata 2023-2026. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg 

powiatowych. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie 

realizacji zadania publicznego w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy 

Gródek. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia od Powiatu Białostockiego zadania 

polegającego na zarządzaniu drogami powiatowymi na terenie Gminy Gródek w zakresie ich 

zimowego utrzymania w 2023 r. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 

w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami 

dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami działającymi na terenie Gminy Gródek. 

19. Pytania i wnioski radnych. 

20. Wolne wnioski i informacje. 

21. Przyjęcie protokołu obrad XL Sesji Rady Gminy Gródek. 

22. Zamknięcie obrad. 

(Projekt porządku obrad stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do proponowanego porządku 

obrad XLI sesji Rady Gminy. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza zaproponował, aby do proponowanego porządku obrad, dodać 

dodatkowy punkt, po dotychczasowym punkcie 18: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie 

działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w Nowej Woli”. Wnioskuję także o usunięcie punktów 10-

12 z uwagi na wszczęte postępowanie nadzorcze. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne dodanie do porządku obrad pkt 

„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w Nowej 

Woli” 

Głosowało 14 radnych: 

za - 14,  

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

  



3 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne usunięcie z porządku obrad pkt 10 

„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości”. 

Głosowało 14 radnych: 

za - 14,  

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Na posiedzenie przybyła Radna Anna Petelska. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne usunięcie z porządku obrad pkt 11 

„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości”. 

Głosowało 13 radnych: 

za - 13,  

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

nieoddany głos – 2. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne usunięcie z porządku obrad pkt 12 

„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości”. 

Głosowało 13 radnych: 

za - 13,  

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

nieoddany głos – 2. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania bądź uwagi do proponowanego 

porządku obrad. Wobec braku pytań i uwag odczytał porządek obrad, a następnie poddał go pod 

głosowanie jawne. 

Głosowało 15radnych: 

za - 15,  

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, 

iż porządek obrad XLI sesji Rady Gminy został przyjęty oraz że punkty 1 i 2 porządku obrad zostały 

zrealizowane. 

Ustalony porządek obrad 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2022-2037. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2022 r. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od 

środków transportowych. 
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8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Gródek. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowego sposobu  

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Gródek. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 

Gródek na lata 2023-2026. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg 

powiatowych. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie 

realizacji zadania publicznego w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy 

Gródek. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia od Powiatu Białostockiego zadania 

polegającego na zarządzaniu drogami powiatowymi na terenie Gminy Gródek w zakresie ich 

zimowego utrzymania w 2023 r. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 

w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami 

dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami działającymi na terenie Gminy Gródek. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w Nowej 

Woli. 

17. Pytania i wnioski radnych. 

18. Wolne wnioski i informacje. 

19. Przyjęcie protokołu obrad XL Sesji Rady Gminy Gródek. 

20. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 3 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza przedstawił informację o pracy Wójta w okresie 

międzysesyjnym. 

(Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady zapytał o kontrole przeprowadzane u tych osób, które nie są 

podłączone do kanalizacji. Czy już były takie kontrole? Jakie są wyniki. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że gospodarkę wodno-ściekową nadzoruje 

Komunalny Zakład Budżetowy. 

Zastępca Wójta Lilia Waraksa wskazała, iż zgodnie z obowiązującymi przepisami, każdy 

właściciel nieruchomości ma obowiązek podłączenia się do sieci kanalizacyjnej, jeżeli taka sieć 

funkcjonuje. Natomiast, w przypadku tych nieruchomości, gdzie nie ma możliwości podłączenia się do 

sieci kanalizacyjnej, właściciel miał obowiązek wyposażyć się w zbiornik bezodpływowy, czyli tak 

zwane szambo lub przydomową oczyszczalnię ścieków. Poza tym, każdy właściciel nieruchomości miał 

obowiązek zgłosić ten fakt, że jego nieruchomość wyposażona jest w szambo lub przydomową 

oczyszczalnię ścieków do ewidencji prowadzonej przez Wójta Gminy Gródek. Kontrole były 

prowadzone w sytuacjach interwencyjnych. Natomiast, od jakiegoś czasu, pracownicy aktualizują 
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ewidencję. Również wysyłane są wezwania do mieszkańców poszczególnych miejscowości, aby 

zgłosili zbiornik do ewidencji, bądź też, żeby uaktualnili dane. Reakcja mieszkańców jest różna. 

Natomiast zmiana ustawy, która weszła w życie nakłada na Wójta obowiązek kontroli co dwa lata, więc 

bezdyskusyjnie takie kontrole będą musiały być prowadzone, zgodnie z planem kontroli. 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2022-2025 wraz 

z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2037, radni otrzymali wraz z zaproszeniem 

na dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił się do Skarbnika Gminy o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Marta Popławska wskazała, iż w zakresie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gródek aktualizuje się dane w zakresie dochodów i wydatków zwartych w tym 

dokumencie, w odniesieniu do dotychczasowych zmian budżetu gminy, które związane były 

z bieżącym funkcjonowaniem jednostek budżetowych, udzielonymi i otrzymanymi dotacjami oraz 

środkami na realizacje zadań własnych i zleconych. W zakresie przedsięwzięć ujętych w WPF zwiększa 

się plan wydatków na zadanie inwestycyjne „Przebudowa wraz z rozbudową budynku użyteczności 

publicznej Urzędu Gminy Gródek” o kwotę 1 000 złotych, w związku z koniecznością poniesienia 

wydatków na wykonanie dokumentacji niezbędnej do prowadzenia obrót pod nadzorem 

archeologicznym. Wprowadza się zadanie „Modernizacja i remont lokali użytkowych budynku przy 

ulicy Fabrycznej 1 – budynek Ośrodka Zdrowia” do kwoty wydatków w 2022 r. na poziomie 56 841 zł, 

a w 2023 r. na poziomie 86 159 zł. Wprowadza się zadanie „Montaż instalacji fotowoltaicznych 

z magazynami energii na budynkach użyteczności publicznej w gminie Gródek”, wydatki w 2022 r.  

w kwocie 123 310 zł, a w 2023 r. wydatki w kwocie 2 321 858 zł. Zadanie dofinansowane jest w ramach 

Rządowego Funduszu Polski Ład – Program Inwestycji Strategicznych. Aktualizuje się wydatki bieżące 

i majątkowe w zakresie przedsięwzięcia „Rozwój e-usług w gminach związku gmin wiejskich 

województwa podlaskiego”. W pozycji 2.2.1.1 WPF dla roku 2023 zwiększono poziom wydatków o 

charakterze dotacyjnym na inwestycje i zakupy inwestycyjne o kwotę 238 251 zł, z uwagi na ujęcie 

wydatków do poniesienia w przyszłym roku na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu na dofinansowanie realizacji zadania inwestycyjnego „Opracowanie dokumentacji 

projektowej na przebudowę z rozbudową drogi powiatowej Nr 1456B Jałówka-Mostowlany-

Bobrowniki na odcinku Bobrowniki-Mostowlany gmina Gródek”. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady 

poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2022-2025 wraz 

z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2037. 

Głosowało 15 radnych:  

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 
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W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała uchwały  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na 

lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2037, została podjęta. 

(Uchwała Nr XLI/348/22 Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Gródek na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2037, stanowi załącznik 

Nr 6 do niniejszego protokołu) 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Gródek na 2022 r., radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił 

się do Skarbnika Gminy o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Marta Popławska omówiła uzasadnienie merytoryczne do projektu 

uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady 

poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę zmieniająca uchwałę w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2022 r. 

Głosowało 15 radnych:  

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Gródek na 2022 r., została podjęta. 

(Uchwała Nr XLI/349/22 Rady Gminy w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2022 r., stanowi załącznik Nr 7 do 

niniejszego protokołu) 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. 

Następnie zwrócił się do Radnych z pytaniem czy mają jakieś pytania bądź uwagi co do tego projektu 

uchwały. 

Radny Jerzy Gryc poprosił o przedstawienie informacji o ile wzrośnie podatek od 

nieruchomości. 

Inspektor Joanna Żukowska przedstawiła poszczególne stawki podatku od nieruchomości. 

Przykładowo przeciętny mieszkaniec naszej Gminy, posiadający budynek mieszkalny o powierzchni stu 

dwudziestu metrów, grunty pozostałe - osiemset pięćdziesiąt sześć metrów i budynek pozostały, czyli 

tak zwany gospodarczy - siedemdziesiąt metrów, w tym roku opłacał podatek w wysokości dziewięćset 

piętnaście złotych. Natomiast, w przyszłym roku podatek wzrośnie do tysiąca siedemdziesięciu złotych. 

Następnie wskazała, że ogólnie, stawki podatku od nieruchomości wzrosły o około 20 %. 

Radni nie zgłosili więcej pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady 

poprosił o przedstawienie opinii komisji. 
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Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości. 

Głosowało 15 radnych:  

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, została podjęta. 

(Uchwała Nr XLI/350/22 Rady Gminy w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, stanowi załącznik 

Nr 8 do niniejszego protokołu) 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 

rocznych stawek podatku od środków transportowych, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na 

dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił się do Radnych z pytaniem czy mają jakieś pytania bądź 

uwagi co do tego projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady 

poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie określenia wysokości 

rocznych stawek podatku od środków transportowych. 

Głosowało 15 radnych:  

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych, została podjęta. 

(Uchwała Nr XLI/351/22 Rady Gminy w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 

transportowych, stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu) 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Gródek, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na 

dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił się do Radnych z pytaniem czy mają jakieś pytania bądź 

uwagi co do tego projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady 

poprosił o przedstawienie opinii komisji. 
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Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zmian Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Gródek. 

Głosowało 15 radnych:  

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Gródek, została podjęta. 

(Uchwała Nr XLI/352/22 Rady Gminy w sprawie zmian Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Gródek, stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu) 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną 

przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy 

Gródek, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił się do 

Radnych z pytaniem czy mają jakieś pytania bądź uwagi co do tego projektu uchwały. 

Radna Grażyna Kubiak zwróciła się z prośbą o ponowne omówienie projektu uchwały. 

Zastępca Wójta Lilia Waraksa wskazała, iż omawiany projekt uchwały związany jest ze 

zmianą ustawy, w której zmiana dotyczyła tego, że do tej pory, odpady budowlane i rozbiórkowe nie 

były konkretnie określone. Natomiast teraz w ustawie wprowadzono zapis „odpady budowlane  

i rozbiórkowe z gospodarstw domowych. W pozostałych zakresie uchwały, które obowiązują, nadal są 

aktualne. 

Radni nie zgłosili więcej pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady 

poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną 

przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy 

Gródek. 

Głosowało 15 radnych:  

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 
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uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

terenie Gminy Gródek, została podjęta. 

(Uchwała Nr XLI/353/22 Rady w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług  

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian 

za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Gródek, 

stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu) 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu 

Ochrony Środowiska dla Gminy Gródek na lata 2023-2026, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na 

dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił się do Radnych z pytaniem czy mają jakieś pytania bądź 

uwagi co do projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady 

poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie uchwalenia Programu 

Ochrony Środowiska dla Gminy Gródek na lata 2023-2026. 

Głosowało 15 radnych:  

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

uchwalenia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Gródek na lata 2023-2026, została podjęta. 

(Uchwała Nr XLI/354/22 Rady w sprawie uchwalenia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Gródek na lata 2023-

2026, stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu) 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania 

inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze 

posiedzenie. Następnie zwrócił się do Kierownika Referatu o omówienie projektu uchwały. 

Kierownik Referatu Monika Kazberuk powiedziała, że uchwała dotyczy konieczności 

wprowadzenia zmiany w uchwale, która była podjęta przez Radę, jeszcze w marcu. W tamtej uchwale 

udzielono pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na między innymi opracowanie dokumentacji 

projektowej na przebudowę z rozbudową drogi powiatowej numer 1456B Jałówka-Mostowlany-

Bobrowniki na odcinku Bobrowniki-Mostowlany. I z uwagi na to, iż Powiat Białostocki podpisał dosyć 

późno umowę o opracowanie tej dokumentacji i ona będzie opracowywana na przełomie 2022 i 2023 r. 

Koszt zostanie poniesiony dopiero na przyszły rok, w związku z tym, w przedmiotowym projekcie 

uchwały, uchylamy punkt odnośnie przyznania pomocy i zostanie ona udzielona w przyszłym roku. 

Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady 

poprosił o przedstawienie opinii komisji. 
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Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania 

inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych. 

Głosowało 15 radnych:  

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na 

dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych, została podjęta. 

(Uchwała Nr XLI/355/22 Rady w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych, stanowi załącznik Nr 13 do 

niniejszego protokołu) 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia w sprawie realizacji zadania publicznego w zakresie lokalnego transportu 

zbiorowego na terenie Gminy Gródek, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. 

Następnie zwrócił się do Kierownika Referatu o omówienie projektu uchwały. 

Kierownik Referatu Monika Kazberuk wskazała, iż z uwagi na to, że chcemy objąć 

dofinansowaniem połączenia autobusowe na trasie Gródek-Białystok, na co otrzymaliśmy 

dofinansowanie z Funduszu Rozwoju Przewozów Autobusowych o charakterze użyteczności 

publicznej, konieczne jest podpisanie porozumienia z Gminą Supraśl, ponieważ część linii, zahacza, 

przed wjazdem do Białegostoku, o tę gminę. Aby móc podpisać umowę o dofinansowanie z Wojewodą 

i umowę z przedsiębiorstwem PKS, konieczne jest porozumienie. 

Radny Jerzy Gryc zapytał o to czy autobus, który wyjeżdża z Gródka około 5:10 – 5:20, 

mógłby jechać przez Załuki? Później o 6:20, autobus nie zawsze się zatrzymuje w Załukach.  

Radna Monika Ratyńska poinformowała, że wstawiła na Facebooku post, żeby przesyłać 

sprawy do poruszenia na sesji i nic nie dostałam, żadnej informacji na ten temat. Możliwe, że jedna 

osoba miała problem, ale do mnie zwykle dzwonią z tym, jeżeli jest taka sytuacja. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że kwestie te są ustalane w momencie 

podpisywania umowy z firmą przewozową PKS. Wówczas, spotykamy się i ustalamy kwestie związane 

z rozkładem. Staramy się dojść do konsensusu na podstawie wniosków. Nie ma takiej możliwości, żeby 

dostosowywać rozkład dla każdego z osobna. Cały czas, od początku, kiedy dopłacamy, problemem jest 

z połączeniem przez Pieszczaniki Więcej jest przez Załuki. Musimy wypośrodkować możliwość 

dojazdu, polepszyć warunki dojazdu i dla młodzieży i tych pracujących. Natomiast, to nie odbywa się 

w każdej chwili. PKS nie robi zmian rozkładów tak na życzenie, z dnia na dzień. Jeżeli chodzi o powroty 

to trzeba też brać pod uwagę, okres wakacyjny, okres studiowania, dojeżdżania studentów i 

pracowników. Dla uczniów to rzeczywiście lepiej, jak autobus wyjeżdża o 16:20. Dla pracowników 

niestety to za wcześnie. Wobec tego, najlepiej by było wypośrodkować tak, żeby pasowało wszystkim. 

Dopłacamy właściwie do każdego kursu, oprócz tych, niewielu, które są rentowne. A tych kursów u nas 

jest może dwa. Jeżeli chodzi o powrót to zgadzam się, że trzeba nad tym popracować. Z jednej strony 
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musimy kursy dopasować do potrzeb mieszkańców. Z drugiej strony, tak jak wiemy, z roku na rok 

wzrastają potrzeby naszego dofinansowania dla utrzymania linii, a to są koszty. 

Radni nie zgłosili więcej pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady 

poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia w sprawie realizacji zadania publicznego w zakresie lokalnego transportu 

zbiorowego na terenie Gminy Gródek. 

Głosowało 15 radnych:  

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie realizacji zadania publicznego w zakresie 

lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Gródek, została podjęta. 

(Uchwała Nr XLI/356/22 Rady w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie realizacji zadania 

publicznego w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Gródek, stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego 

protokołu) 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia od Powiatu 

Białostockiego zadania polegającego na zarządzaniu drogami powiatowymi na terenie Gminy Gródek 

w zakresie ich zimowego utrzymania w 2023 r., radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze 

posiedzenie. Następnie zwrócił się do Radnych czy mają jakieś pytania bądź uwagi do projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady 

poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Posiedzenie opuściła Radna Monika Ratyńska. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie przyjęcia od Powiatu 

Białostockiego zadania polegającego na zarządzaniu drogami powiatowymi na terenie Gminy Gródek 

w zakresie ich zimowego utrzymania w 2023 r. 

Głosowało 14 radnych:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

przyjęcia od Powiatu Białostockiego zadania polegającego na zarządzaniu drogami powiatowymi na 

terenie Gminy Gródek w zakresie ich zimowego utrzymania w 2023 r., została podjęta. 
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(Uchwała Nr XLI/357/22 Rady w sprawie przyjęcia od Powiatu Białostockiego zadania polegającego na zarządzaniu 

drogami powiatowymi na terenie Gminy Gródek w zakresie ich zimowego utrzymania w 2023 r., stanowi załącznik Nr 15 do 

niniejszego protokołu) 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego, radni otrzymali 

wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił się do Kierownika Referatu 

o omówienie projektu uchwały. 

Na posiedzenie przybyła Radna Monika Ratyńska. 

Kierownik Referatu Monika Kazberuk wskazała, iż wspomniała przy omawianiu 

poprzedniej uchwały, że uchwała dotyczy dofinansowania z Funduszu Rozwoju Przewozów 

Autobusowych o charakterze użyteczności publicznej na terenie naszej gminy. Złożyliśmy wniosek 

o dofinansowanie tych samych kursów, które są w tym roku. Jeden kurs dotyczy transportu we wtorki 

i w piątki, dwa razy dziennie. To jest trasa Bielewicze – Mieleszki – Mieleszki-Kolonia – Wiejki – 

Podozierany – Zubry – Zielona – Mostowlany – Świsłoczany – Zubki – Wierobie i Grzybowce. Druga 

linia od poniedziałku do piątku do Chomontowiec, dwa razy dziennie. Trzecia linia jest do Łużan, też 

od poniedziałku do piątku, raz dziennie. Ona nadal funkcjonuje, z tego co pamiętam, od listopada. I ta 

linia na trasie Białystok – Gródek to już jest więcej połączeń, zgodnie z rozkładem jazdy 

przedsiębiorstwa PKS. 

Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady 

poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

Głosowało 15 radnych:  

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego, została podjęta. 

(Uchwała Nr XLI/358/22 Rady w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego, stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu) 

Ad. 15 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru 

nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami działającymi na terenie Gminy Gródek, 

radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił się do Radnych czy 

mają jakieś pytania bądź uwagi do projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady 

poprosił o przedstawienie opinii komisji. 
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Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie przyjęcia planu 

nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami działającymi na terenie Gminy 

Gródek. 

Głosowało 15 radnych:  

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami działającymi 

na terenie Gminy Gródek, została podjęta. 

(Uchwała Nr XLI/359/22 Rady w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi 

opiekunami działającymi na terenie Gminy Gródek, stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu) 

Ad. 16 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie działalności 

Warsztatów Terapii Zajęciowej w Nowej Woli, radni otrzymali na posiedzenie wspólne komisji. 

Następnie zwrócił się do Radnych czy mają jakieś pytania bądź uwagi do projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady 

poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie działalności 

Warsztatów Terapii Zajęciowej w Nowej Woli. 

Głosowało 15 radnych:  

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na 

dofinansowanie działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w Nowej Woli, została podjęta. 

(Uchwała Nr XLI/360/22 Rady w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu na dofinansowanie działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w Nowej Woli, stanowi załącznik Nr 18 do 

niniejszego protokołu) 

Ad. 17 

Radny Andrzej Wysocki zawnioskował o naprawę ulicy Północnej. Jest tam „dziura prawie do 

kolana”. 
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Przewodniczący Rady powiedział, że zgłaszał to dla Pani podinspektor Małgorzaty Czapnik. 

Działania będą trudne, ponieważ była tam studnia i to było już robione, chyba dwukrotnie. Mają to 

zrobić dopiero na wiosnę. 

Kierownik Referatu Monika Kazberuk powiedziała, że już Pan Przewodniczący Rady 

odpowiedział. Ja tylko dopowiem, że temat jest nam znany i wiemy, że jest tam ta dziura. To było już 

naprawiane. Niestety, gdzieś ta woda widocznie podcieka i podmywa. Cały czas polbruk się zapada  

w tym miejscu. Obecnie warunki są niezbyt korzystne. Należy zaplanować środki w budżecie, więc to 

nie jest też takie proste. Na chwile obecną ustawimy ostrzeżenia, jakieś znaki. Na wiosnę rozpoczynamy 

też remont kolejnych dróg. Mamy nadzieję, że będziemy negocjować z nowym wykonawcą, który 

będzie nam te drogi robił. Między innymi ulicę Piękną.  

Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że biorąc pod uwagę, że mamy początek zimy, a 

ten uszczerbek na drodze nie może tak pozostać do wiosny, to jeżeli warunki jeszcze pozwolą to 

postaramy się rozpoznać, co jest tego przyczyną. Uważam, że trzeba po prostu tę dziurę zabezpieczyć, 

żeby jazda tą ulicą była bezpieczna dla kierujących pojazdami.  

Radny Jerzy Gryc przypomniał o ubytku na ulicy Zwycięstwa, skrzyżowanie z Kalinowskiego.  

Radny Mirosław Nos powiedział, że od 28 listopada zmienił się rozkład jazdy firmy Voyager, 

z niekorzyścią dla osób pracujących w systemie zmianowym. Szczególnie w sobotę i w niedzielę. Nie 

chodzi tylko o te osoby z naszej gminy, a jest ich sporo. Autobus jedzie także przez Michałowo. Zostały 

zniesione kursy poranne w sobotę i w niedzielę dla osób tych, które dojeżdżają do pracy na godzinę 

siódmą, autobus PKS Nova jest dopiero o godzinie 6:20 i zajeżdża 7:25, tak że nijak się wyrobić. Został 

bardzo ważny autobus, który był wcześniej zlikwidowany, chodzi o autobus 19:15, w niedzielę,  

z Białegostoku do Gródka, przez Michałowo. Czy można podjąć jakąkolwiek interwencje o 

przywrócenie tych kursów? To bardzo ważne kursy, pozwalające ludziom dojechać z naszej gminy do 

pracy i także z tej pracy wrócić. Szczególnie w weekendy, brak teraz możliwości dojazdu osób 

pracujących w systemie zmianowym na godzinę siódmą w sobotę i w niedzielę i brak powrotu w 

niedzielę. W sobotę autobus ten kursuje. Tak że można wrócić z powrotem do Białegostoku po 

zakończeniu pracy zmianowej.  

Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że rozmawialiśmy tylko z firmą PKS na organizacji 

przewozu mieszkańców i uczniów z naszej Gminy w kierunku Białegostoku. Natomiast, firma Voyager 

nie była zainteresowana tymi odcinkami Gródek, czy przez Załuki czy przez Pieszczaniki. W tej chwili 

Voyager, tak jak zaobserwowałem osobiście, to wszystkie kursy, które są na styku rentowności, 

wycofuje. Brak rentowności powoduje, że firmy transportowe z nich rezygnują.  

Radna Monika Ratyńska zapytała czy informacja o działalności Wójta może być wysłana 

przed sesją mailem. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że rozważał to, ale bardzo dużo informacji 

powstaje w przeddzień sesji. Na każdej przygotowanej informacji jeszcze dokonuję ręcznie sporo 

dopisków, bo pojawiają się nowe dane i informacje. Informacja przesłana wcześniej, będzie niepełna. 

Ad. 18 

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury Magdalena Łotysz poinformowała, że zakończył się 

remont schodów i tarasu Gminnego Centrum Kultury w Gródku. Został też złożony wniosek na 

kontynuację tego działania tj. przebudowę istniejącego tarasu, tak jak już tutaj zapowiedziano na sesji, 

aby powstał taki mały amfiteatr. Liczymy na pozytywne rozpatrzenie.  

Sołtys sołectwa Bielewicze Henryk Gorodowienko podziękował za wycięcie drzew 

w Bielewiczach. Następnie odniósł się do sobotniego rajdu. Uczestnicy jeździli po uprawach,  
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po rozsianym polu i łąkach, tworząc rowy, które potem wymagają wałowania. To są koszty dla 

rolników. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że nie chciałby na nikogo zrzucać winy. 

Zgodę na organizację rajdu wyraża Powiatowy Zarząd Dróg, Lasy Państwowe i Gmina. W niektórych 

przypadkach, uzgadniane są zgody z właścicielami prywatnych terenów. Na podstawie tego, co pan 

powiedział oraz jeszcze innego zgłoszenia, ze strony Urzędu Gminy na pewno złożymy wniosek 

o interwencję w kierunku organizatora, żeby zaprzestać tego typu niedopuszczalnych incydentów.  

Radna Monika Ratyńska odnośnie materiałów na sesję, powiedziała, że warto rozważyć ich 

przesyłkę na tablety, jeżeli jest taka możliwość. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że w przyszłości, tablety, które są już używane 

przez dłuższy czas i są w co raz gorszym stanie, zastąpimy takimi, z większymi ekranami i to da 

możliwość wysyłki materiałów bezpośrednio na tablety.  

Ad. 19 

            Przewodniczący Rady poinformował, iż radni nie zgłosili uwag ani uzupełnień 

do udostępnionego na stole protokolanta protokołu z XL Sesji Rady Gminy Gródek. W związku  

z powyższym, poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

Głosowało 15 radnych:  

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, 

że protokół z XL Sesji Rady Gminy został przyjęty, a następnie zostanie podpisany. 

Ad. 20 

Przewodniczący Rady oznajmił, że porządek obrad XLI Sesji Rady Gminy został 

zrealizowany. Wobec wyczerpania porządku obrad podziękował radnym oraz wszystkim uczestnikom 

sesji, a następnie zamknął obrady stwierdzając „Zamykam obrady XLI Sesji Rady Gminy Gródek”. 

 

Integralną część protokołu stanowią załączniki wymienione poniżej: 

1. Projekt porządku obrad; 

2. Lista obecności radnych; 

3. Lista obecności zaproszonych gości; 

4. Lista obecności sołtysów; 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym; 

6. Uchwała Nr XLI/348/22 Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Gródek na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2037; 

7. Uchwała Nr XLI/349/22 Rady Gminy w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2022 r.; 

8. Uchwała Nr XLI/350/22 Rady Gminy w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

9. Uchwała Nr XLI/351/22 Rady Gminy w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 

transportowych; 

10. Uchwała Nr XLI/352/22 Rady Gminy w sprawie zmian Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Gródek; 

11. Uchwała Nr XLI/353/22 Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 
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w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie 

Gminy Gródek; 

12. Uchwała Nr XLI/354/22 Rady Gminy w sprawie uchwalenia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Gródek na lata 

2023-2026; 

13. Uchwała Nr XLI/355/22 Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych; 

14. Uchwała Nr XLI/356/22 Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie realizacji zadania 

publicznego w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Gródek; 

15. Uchwała Nr XLI/357/22 Rady Gminy w sprawie przyjęcia od Powiatu Białostockiego zadania polegającego na zarządzaniu 

drogami powiatowymi na terenie Gminy Gródek w zakresie ich zimowego utrzymania w 2023 r.; 

16. Uchwała Nr XLI/358/22 Rady Gminy w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz 

dziennymi opiekunami działającymi na terenie Gminy Gródek; 

17. Uchwała Nr XLI/359/22 Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu na dofinansowanie działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w Nowej Woli; 

18. Imienny wykaz głosowań przez radnych; 

19. Potwierdzenie odbioru materiałów na XLI Sesję Rady Gminę Gródek; 

20. Nagranie z obrad XLI Sesji Rady Gminy Gródek. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

           Przewodniczący Rady 

   

     Wieczysław Gościk            

                 Protokołowała 

   

     inspektor Agnieszka Lisowska 


